
P R O T O K O t ,  N r ) O f l V / m

z Sesji Rady Miejskiej v Jgdrzejowfe odbytej w dniu 26 FáazLernika 2O@ roku

u sali konfererrcyjnej Domu Kultury v Jqdrzejonie.

4 d . 1 .

Przevodnic?4ea Rady Miejskiej w Jqdrzejowie - Teresa Szwach, o godzinie

910 otrarta obrady )üIV Sesji Rady l.liejskiej w Jqdrzejonie.

Obrady rozpoczqto i kont5rnuorano przy obecnoÉci 26 radnych na stan 28 radnych,

co stanowi 9P-r9 fi ogólu Rady.

PrzewodniczEa Rady strierdzita quonm Rady prawomocne do podejnowania uchral.

Przesodnie."4e.a Rady Miejskiej przywitala przybytych rn sesjg:

Radnych Sejnitu Sauxcrzqdowego Vojewództva Sniqtokrzyskiego: qgr !¡[arka Banasika

oraz lek. rd. Alfreda Biatego, przedstawicieli partii i stronnictr polityczrych,

soltysów i przewodniczqcych rad soleckich i przedstawicieli prasy.

Povitata rónnie¿: Radnych, R¡¡nistrza Henryka Michalkiewícza,, Zastqpcq Burnistrza

tlaldemara tiloiníal<a, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, a tak'¿e

wszystkich przybylych na dzisiejsze obrady.

Sekretarzem obrad nybrano jednogtoÉnie radrq El2bietq Yi6niewskq.

Ad. 2.

lüa sesji w dnlu 28 wrze6nia nieobecny byl radny Fasel Smorqg.

Nieobecno6é radnego Pavla Smorqga zostala usprawiedliwiona.

Ad. 3.

Przewodnicz4a Rady Miejskiej wnosi o nprouadzenie do porzqdku obrad

punktów:

13 4,. Lbhwala u spravie przyjqcia rezygnacji z cztonkostra w Konisji hrd2etu,

Cospodarki i ttlienia Farra Llcjana HoZniaka.

13 B. tlchwaly v spravie zmian w skladzie osobowym v doraÍnej komisji dla

opracoÍania Kodeksu Etyki Radnego.

l{nioski o uprwadzenie do porzqdku obrad pr¡r¡trtów 1l A i 1f B przyjqto

jednogloSnie.

Nastq¡mie przystqpiono do glosorania rnd przyjqciem por@ku obrad

z autopopravleml; porz$ek zostal przyjety jedrnglo6nie.

1. Otvarcie sesjÍ, sürierdzenle quortn, powolanie sekretarza obrad.

2. Usprauiedlivienie nieobecrp6ci radnych na sesji v dniu 28 srzeÉnia 2@ r.

3. Przy¡qr.ie porzqdku obrad.

4. kzyJecle protokotu z poprze*lniej sesji.

5. Interpelacje i wolne vnioski radnych.

6. Informacja o pracy Zarzqdu ttiejskiego niedzy sesjami.
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7. Infomacja o realizacji uctrwal podjqtych na poprzedniej sesji.

8. Realizacja investycji na terenle niast¿ i gniny Jqdrzejów.

f. iJchwala y sprawie zaciqgniqcia poZyczki w llojevódzkim F\rnduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Yodnej w Kielcach.

1O. LJchwata u sprawie kontroli okresowej Zakladu Podstavonej Opieki Zdrowotnej

v Jqdrzejor¿ie.

11. Uchrala uchylqjqca uchvafq Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Nr X.;VIT./15Z/%

z dnia 18 czergca 1998 roku v spravie okre6lenia zasad nabycia, zbycLa

i obciqZenia nieruchon¡o6ci gnmtorrych oraz ''tydzier2anienia i najmu na okres

dLuisry niá trzy lata.

12. [.lchr¡ala v sprawie zmian Statutu Dor¡u Kultury v Jqdrzejowie Wprzez povierzenie

prowadzenia l(aniarni Internetowej.

1J. Llchr¡ala n sprawie przyjqcia rezygnacji z czlonkostr¡a w Komisji Rtd2etu,

Gospodarki i Mienia Pana Kazinierza Równickiego.

11 A. tbhr¡ala w sprawie przyjqcia rezygnacji z czlarl<ostr¿'a w Konisji &rd2etu,

Gospodarki i Ffienia Parra llcjana tloániaka.

13 B. tbhraly w sprawie zmian w skladzie osobowSm r¡ doraánej konisji dla

opraconania Kodeksu Etyki Radnego.

14. Odpowiedzi na interpelacje.

15. Sprar*y ró2re.

16. 7:lf,úrrriqcie obrad.

Ad.  4.

Do protokolu z poprzedniej sesji nie zgloszono uwag v zwiqS,ku z czym

zostal przyjgty.

Ad.  5 .

Radna I'taria kwapiszewska wnosi o zamontovanie adaszenia i taveczek

na przystanku autobusor¡m obok Brovaru.

Radny Andrzej Jakubanis - v miry)n z tym, 2e pádziernik jest niesiqcem

nalki z rakiem piersi - prosi, o ile to m2liwe, o ptzel<azarrie dzisiejszych

diet r¡a konto ullnnmografu.

Radny Ryszard Facanowski popart inicjat¡mq radnego Jakubanisa; stwierdzil,

2e sE to piqkne i eenne inicjatyvy.

hr zviqpku z arQfiulen pra,souyrn na temat bezplatnych badañ c¡Éologicutych, vpa?:'

zdziwienie postanq lekarzy. Inforuqle, áe Jqdrzejúv- jako jeden z dziesiqciu-

nial nqjlepszy progra¡n profilaktyczny. qrba jak bedzie 'rygtqpaó akcja ze strony

lekarzy odpowiedzialnych za to; czy bqdzie to dla nictt oboriq?kowe.

llta2a, ze s4* trzy zauody nocno prze6uietlane przez spoleczeñstvo - niedzy irurpi

"affi 
lekarza.
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Radna Barbara Trzeszkovska Dzwonek proponuJe aby poprzez kierownikóu

zaprosió szkoty do zwiedzenia rrystany Stodzimierza bápkiego; uwaia, áe autor

jest tego godzien.

Radna Urszula Piasecka pyta dlaczego nie udzielono odporiedzi na vnioski

Komisji &rú2etu, Gospodarki i lifienia z dnia 10 padziernika 2üO roku.

Radr¡a JanÍna Szrenianapyta:
- dlaczego Park TGL,ecia jest nie o6wietlony, skoro byl uykonany renont

o6vietlenia za W zl.
- kiedy bqQzie ukoñczony rernont mostka na ulicy Straiackiej.
- dlaczego przed kontrolq tlojewody nieczysto3ci byly w¡rwo2one v godzinach 4@- 5m,

a po kontroli vyro2one sq v godzinach 1J@- 14@, co powoduje tarasowanie

dróg przez rrÉmieciarkirt.

- czy Fani Btaszkier¡icz byla na ulicy Zeromskiego. Prosi by jechaó i zoherczJé

jakie tan sq doly.

Radr¡a Lidia Osiñska n imieniu rehabilitantóv prosi o doÉrietlenie Przychodni

Rehabilitacyjnej na Kolejce.

Ad. 6.

Burnistrz tbnryk l{ichatkiesicz nyjaÉni} Pani Piaseckiej, 2e 7-acz4d

Ittiejski analizowal r¿nioski komisji w dniu wczorqjsz5m, sted opóánienie w udzieleniu

odpouiedzi.

Rada I'liejska przyjqla infornacjq o pracy 7arz4du l'liejskiego miqdzy

sesjani; uvag nie zgloszono.

Ad. 7.

Rada l'liejska przyjqla inforuacjq o realizacji uchyat podjqtych na

poprzedniej sesji; uwag nie zgloszono.

Ad. B.

Rada !{iejska przyjqla inforrnacjq o realizacji investycji na terenie

miasta i gminy Jqdrzejów; uuag nie ¿gloszono.

Ad. 9.

hunistrz UoZniak stvierdzil, b radni nieti pelrq inforracjq na komisjach,

stqd brak pytañ. htyja6nif , 2e pLycz)ra z hrojevódzkiego F\mduszu Ochrony

Srodoviska i Gospodarki Yodnej mo2e byó na prefererrcyjnych varur¡kach.

40 ! n t pbyczkí,mo2e byé umo2one, Jednak do 28 pádzíernlka musi byó poüqta

uctrala w tej sprawie.



- 4 -

h¡rmistrz l¡[ichatkiewicz powiedzíal, 2e analizr-r.iqc wnioski zauua2a siq

sugestie radnych o pozyskiwanle Srodkóv z zeyrqtrz.

Dysponr-r;ie nqjrovszymi danymi z Sejrnr okre3lqjqcymi jakle bqdq prograny, jakie

prioryLety, jakie kryteria trzeba bqdzie spelnió.

úzl:s, aby pozyskaó 6rodki z zevrqtrz trzeba mieó w tx¡d2ecie zagrarantowane

przyn4jnniej 5O fr i zalat¡ionesprany forualne.

W r¡qjbfizszp czasie vojewództno Sriqtokrzyskie bqdzie mialo Srodki z SAPARD.

Pojedyncze gniny nie nqjE szans aby pozyskaó Érodki z tego funduszu; trzeba

to robió regionalnie. Je6li chodzi o kanalizacjq i Écieki, to w naszym regionie

tymi sprar*ani zqjmuje sig zwiq,zek "Hrologíatt. Zuiryek ten poOiqf decyzig

o kanalizacji terenó¡¡ nGórnej Nidy". ht przyszlym tygodniu przyjedzie Qyrektor

Departamentu Ochrony Srodouiska i bqdziemy o tym roznawiaó.

F\:ndusz SAPARD przezr:eczony jest tylko rn inwestycje uiejskie - tak zdecydovala

[Inia, ponieva2 inwestycje wiejskie sq nqjbardziej zaniedbane.

Proponqjq przeszkolenie radnych w zakresie pozyskiwania 6rodków unijnych.

V UrzqQzie l,farszalkouskin sq ludzie, kúrry sig tlm za;imuie i mogliby takie

szkolenie przeproradzió,

Radna Urszula Piasecka zapytala kto upowa:i:nlt Zarz4d Hiejski do przeprot¡adze

przetargu za kwotg 66m zl, skoro s budZecie na ten cel bylo przeznaczone

1ffi d. StvierdzlLa, 2e radni nie nówiq nie, ale dlaczego rro nas bez nasrr ?

Radna E\*a Ptasznik zabrala gtos w sprawie nostka na ulicy Strazackiej,

Icbóry stoi nieodremontowany nimo uplyw4jEcego tenninu.

H br¡dZecie zagwarantonano rra ten cel lmotg 5mm zl, mirn 2e Kierownik Yolski

mówit, 2e to nie wystarczy. Radna zaproponovala, aby przy uchwalaniu bud2etu

braó pod usage realne kwoty. Drugi przetarg zostal rozstrzygniqty za kwotg 104üO z

lla rerpnt ulicy 11-go Listopada zagwarantowano kwotg 25ffi; rsnont kosztor¡al

128123 ú.

Radna pyta czy v zvriry)<u z tW rrra praso postawió wniosek o przeznaczenie tych

pieniqdzy na remont mqstka przy ulicy Stra?ackiej.

Radra Barbara Trzeszkowska Dzwonek vua2a., 2e v naszej gninie problem

karralizacji jest bardzo rra2ny. Jest za tyrn aby to robió; pyta czy istnieje

Spoleczrry Komitet hrdorry í czy mieszkaírcy bqd4 partyc¡rpowaé v kosztach.

Je2eli tak to bgdq pieniEdze, które odci@ budZet grniny.

h.rrmistrz hlaldemar UoZniak stwierdzil, 2e uwaga Pani Ptasznik jest sluszna;

kwoty povinny byó zbli2nne. Jednak pra¡ l<a2dej inwestycji zakladamyr, 2e wykonanie

bqdzie uyi,sze ní2 zag*arantowane 6rodki aby nie zamylleré sobie drogi do pozyskania

6rodków z zevrqtrz.'

ProJekt techniczny kanalizacji Piaski - Borki Kopaniny to jedna nitka wzdlu2 ulicy

Piñczowslciej i drWá nitka róvnolegta do pi.ervszej v klerunku Kopanln. Nie sq

objqte Borki i Kopaniny, bo lnvestycja bylaby za droga. ti[ieszkaírcy rptacq rn

nlü<e po 15m zl i sani yykonaJq sobie p,-zy?:4cza. I'¡a te cüoltczr¡o6ó zostan4

spisane z nieszkaí¡cami odpowtednie ur¡ovy.



Fani Przer¡odnicz4a - Teresa Szwach powiedziala, 2e zgodnie z ustawq

o zamówieniach publicznych, nie rp2na oglosió przetargu je6fi nie ma zabezpieczonycl'

6rodków.

B¡rmistrz HoZniak odpoviedzial, 2e przetarg przeprouadzono zgodnie z ustawq

o zasóyíeniach publicznych i jest legalny. O zabzpíeczeniu 6rodków zdecydujq

radni cr¡pczez podjqcie uchwaly o zaciqgniqciu po2yczki.

Radna Janina Szreniava zapytala h:rmistrza HoZniaka jak rno2e rrystqpowaó

o kredyt je6fi poviqkszy sig deficyL. f'Do czego chce Fan doprowadzió gminq" ?

Radna El2bieta lfi6niewska odczytala z infom¡acji, 2e rn byó vykonany

odcinek lmf m za kwotq 260000 zt; jest to 1/7 calej inwestycji. 7-apytala czy

w zwiq¡ku z tW ma rozumieó, 2e cata investycja @zie kosztouala siedem razy tyle.

Er¡rmistrz Ualdenar l¡{oániak cdpcwiedzia}, 2e jest kosztorys inwestorski

na cal4 inwestycjq na kl'otq 2 milionów zl. Przetarg poszedl taniej ni2 zakladano.

Szienry mieli 6ro<jki z. zevnqtrz oraz kredyt; tylko r¡ ten sposób no2emy

realizowaó irrrrestycje, r*koácu po to .leste6ny. Zgodnie z opiniq RIO mo2emy pouiqkszyí

deficyt.

tlie liczq rua to, 2e uchwala przejdzie jednoglo6nie.

Radr¡a Urszula Piasecka powiedziala, 2e kotejno6ó dzía}.aít powinna byó

odwrotrra: najpierw powinna byó podjqta uchwata dajqca T.arz4doui tsLiejskÍemu

prawo do oglaszania przetargu.

Pani Przewodniczqe. - Teresa Szwach poinformowaka, 2e byto szkolenie

radnych r¡ zakresie programów pornocowych z Uni D.ropejskiej, provadzone przez

Dyrektora Pgczka; czgíé radnych byla obecna. Pani Przewodniczryca przychyla siq

do propozycji zorganizowania nastgpnego szkolenia.

Przer*odnic";q¡ca poinforrnowala, 2e 12 p1dziernika l¡farszalek Województwa Srigto--

krzyskiego @pisal porozumienie na mocy którego region 6wiqtokrzyski otrzyrna

B milionó¡s euro. Pieniqdze te zostaly przezraczone na inr,¡estycje wiejskie.

Srodki przyznane dla szpitala pochodzq z finansór¡ centralnych- Aby z nich skorzyst:

trzeba mieó t<oncepcjg, przygotovaó odpowiedni progran, ztoiryó go w odpowiednim

terminie. llasz program bqdzie przetlurnczony rra jqzyk angielski.

[Jwa¿am, 2e osoby, które zlo|yly wnioski nrajq szanse dostaó pieniqdze z unijnych

prograróv ponccovych.

18 pfudziernika byly rozpatryrane wnioski w Departanencie Ponrccowym Urzqdu

Idojevódzkiego. llie wien czy z terenu naszej gniny byly sktadane wnioski;

je6fi nie byty, to nie mo2na Liczyé na 6rodki-

Radna E\ra Ptasznlk zgadza siq.co do szkoleñ, ale r¡wa2:a 2e to pracovnicy

Urzgdu Miejskiego powinni byó szkoleni, bo to vta6nie oni bqdq r*ystQPonaó

o Érodki. Kierormik Rogo2a powinien petnió funkcjq koordynatora miqdzy t*ydzialani

Urzqdu tliejskiego oraz nykorzystu.jqc IMIERNEtr zacíryqé na ten temat informcje

u gnin, ktore z funduszy pomocohrych korzystaly.

hrrnistrz fbnryk }tichalkievicz poriedzial, 2e jego interrcja byta ir¡ra.

pracownicy sq;alcoleni. B¡rnlstrz chcialby aby radni znali kryterfa przJr¿narania
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Érodków finansonych z funduszy unijnych przed uchvaleniem br¡d2etu na 2@1 rok.

JeZeIi w bud2ecie nie bqdq zabezpieczone 6rodki r¡a konkretne inyestycje, to gmina

nie pozyska Srodków z funduszy unijnych.

Kierownik hriusz Rogo2a poinformorral, 2e w tym roku gnina Jqdrzejow

zglosila unioski do funduszy porocowych.

!/iqkszo6ó unijnych funduszy jest dla du2ych progralrów, op. ISPA dla agloureracji

powy2ej 3OO tysiqcy mieszkañcáv. Z tego funduszu w naszyln, nnkroregioni najbardziej

mo2e skorzystaó Kraków.

llaleZy wzí4é, pod uwagq fakt, 2e z:.ním kornisja przyra Srodki z unijnych funduszy

nale2y uykazaé siq wspólpracE ze spoleczeñstvem i udowodnié, 2e program jest

akceptowany przez spoleczeñstvo.

Pani Przenodniczqca vvaia, 2e trzeba zdobynaó Srodki z funduszy pornocowych.

Je2eli gnina bgdzie skladaó odpowiednie projekty, to pieniqdze dostanie.

Porzqdny projekt to sprawa bardzo droga; przygotornnie studiun to 10 É wartoÉci

projektu.

Radna Urszula Piasecka nie chce poduazaó niczyich konpetencji.

lJvaza, 2e radni powiruri uzupetnió wiedzqn ate nrqiq prawo oczekir*aó od kierowników

wydzialów rryczerpujqcych informacji .

Ckrcialabym zapytaé &¡rmistrza czym zakoírciryto sig poniedzialkove spotkanie w sprauie

p2yczki z tIFOSiGl,J.

B-rrmistrz lioZniak odpowiedziat, 2e wnioski zostaly zloáone wiqc pozostqje

czekaó, i byó dobrej rry6li.

hiiceprzewodniczrycy Rady - Tadeusz Sopel zapytal czy przeglosoyanie

uchwaty bqdzie równoznac?ne z rozpoczqciem inv¡estycji oraz ile ta inwestycja

bqdzie kosztor¿aó; przypofiniat rór¡nie2, 2e w ubieglym roku zrezygnowano

z inwestycji, która Loczy sig bez zgcdy Rady.

h¡rmistrz tCo2niak odpowiedzial, 2e cala inwestycja bqdzÍe kosztor*aó okolo

2 milionów zt, jednak gnine bgdzie kosztowaó nnriej ni2 polowq: zaklada siq

2e okoto 600 - 7@ tysiqcy zl. Realizacja inwestycji przewidynara jest na okolo

2 lata.

Rada Miejska w Jqdrzejorrie povziqla uchvalq Nr )üIV/ZlA/m, n sprawie

zaciqgniqcía po2ycz)<i w Uojewódzkim F\rnduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki

htodnej rnstqpujqcq ilo6ciq glosóv:

przeciv 3

wstrz¡runalo siq 6

/tbhirafa Nr lff(IV/7\A/M v zalqczeniu do protokolu/.

Przevodnic"Aca, Rady'l{iejskiej o godzinie 1O1o ogtosila przerwe, lrfóra trvala
t a

do godziny 1O*": u czasie przervJ¡ radni zaproszeni przsz Kierovr¡ika Rogo2q

riedzili rrystgwe dzieciqcych prac o tematyce antyalkoholowej.

1 6
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Ad. 10.

gpravg kontroli okresowej Zakladu Podstawosej Opieki Zdrowotnej przedstawita

Radca Prawny Urzqdu lttiejskiego - Pani hnuta Kiwiorska:
ilt{okót zeg¡dnienia kontroli i nadzoru nad 7FZ racaslo wiele nieporozr-urieñ

i rqtplivoÉci. Nieporoamienia postaran siq rryja6nió, jednak wqtpliuoSci

prawdopodobnie pozostarq.

Prawo naklada r¡a organy zalo2ycielskie ZnZ, sprawoh¡anie nadzoru i kontroli.

U 1Wl roku do grudnia 1999 roku nie bylo v tej sprawie przepisów nykonawczych.

hi grudni-u ubieglegc; roku ukazalo siq Rozporzqdzenie Ministra Zdrowia, które

rrprowadza regulacje pral¡ne r{ tym zakresie. l6ni ono, 2e kontrole i nadzór

sprawuje organ zato2ycielski. Nie rna rqtpliyo6ci, 2e kontrole nie nrclg4dotyczy'c

zagadnieñ medycznych. t{ykonanie tego zarz4dzenia ciq2y r¡a Radzie l"liejskiej.

Z tego co wiem (mo2e siq nytg) v calym Województuie Swiqtokrzyski.m kontrole

takie nie sq prowadzone.

Poczqtkowo nydawalo siq, 2e rrystarczy, 2e Rada l.liejska upowa2ni E¡rmistrza

do zatrudnienia osoby, htóra przeprowadzi kontrole.

Po konsultacjach uzr¡alam, 2e bgdzie zgodne z prauem je2eli raz v roku Konisja

Rewizyjna takq kontrol przeprowadzi. Je2e1i Konisja Rewizyjna zantwaLy uchybienia

ma prawo powolaó biegtego.

Czyn innyn jest kontrola, a czp irunym zatrudnienie pracownika. B.¡nnistrzowi

nie mo2na narzucaó i nakazywaó niczego u tym zakresie.

Je2eli E¡rmistrz zatrudnil pracownika, to nie tylko do kontroli i nadzoru; sq

równie2 inne zagadnienia.

Je2eli Burmistrz postanowil zatrudnió kogo6 - ma do tego prawo.

Je2e1i osoba zatrudniona przeprowadzi kontrolq bez upona2nienia Rady - tc bylo

to uchybienie.

Kourisja Rewizyjna vykcna kontrolq, przy czry kontrola finansowa nie jest

potrzebna poniewaz zaklad sklada raz y¡ roku sprawozdanie finansowe.

Zgcdnie z $ 11, pkt 2 Statutu ZñZ "Kierownika povoluje i odwoluje Rada l4iejska,

z którym ruawiqzuje sig stosunek pracy na podstanie povolania, umowy o pracq

lub r¡,a podstawie unohry cywilnoprawnejf'.

Jest to podstavowy akt i nie moir,a od niego odstq¡lió bez miany Statutu.

tlolrót osoby Kierownika Bogustawskiego rnrosly nieporozumienia. tI 1994 roku

zostal powolany Lbhrralq Rady l{iejskiej po przepromdzeniu konkursu; uchrala nie

okre6la na jaki c?as. U 6lad za uchyalq pouínien byé okreSlony czas (5 lub 6 lat).

Dopóki Kierovnik Bogustavski jest zatrudniony na czas nieokre6lony, nie moZe

byó ogtoszony konkrs n¿r noyego kierownika.
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B.¡rmistrz l,tichalkiewicz uvaia, 2e intenciq ustauodawcy nie byta spraYa

okresovych kontroli. tJ rozporzqdzeniu mówi siq o konieczno6ci sprawovania kontroli

i nadzoru; nyglqda na to, 2e powiruri6my nfó etat do tego celu.

lrl grndniu ubieglego roku na posiedzeniu Rady Soteczne j ZrcZ analizotraf i6úy to

rozporz4dzenie. Radca Prawny Urzgdu przedstawil,a trzy narianty realizacji tego

rozporzqdzeni,a, z których wybralem najtañszq i najszybszq fornq: na wrowe zlecenie.

lladzór polega riedry innym.i na koordynowaniu; intencjq przepisów i n'rojq jest nie

tylko kontrola.

Dysponujq uchwalq v sprawie powolania kierownika ZnZ. Zgodnie z przepisami

kierosnik pouolynany jest na 6 lat.

Zastanówmy sig jak rozvri4zaó, tq sytuacjg. h:rmistrz zacytowat opiniq Radcy

Prawnego Urzqdu l"tiejskiego w spranie powolania Kierownika ZÑZ ¡rt Jqdrzejowie - Pana

lhrka Boguslavskiego, z dnia 17 listopada 1%9 roku, której kserokopia stanotri

zaLqczrúk do niniejszego protokolu.

Radny Ryszard Facanor¡skiuwa2a, 2e skoro Kierownik Boguslawski byt

powolany pczez poprzedniq Radq ale nie na trrnowJ¡ o pracq, to obecna Rada no2e

ale nie rmsi oglaszaó konkursu na stanovsko Kierownika ZWZ.

Aby to zrobió trzeba mieó powód. Kornisja Rewizyjna przeproyadzi kontrolq; wyniki

zostanq przaralizowane.

Personel 7RZ svo¿q prace wykonuje dobrze, zaklad ma bilans O - nie przynosi

strat, w zwiq¡ku z tW wnioskr-qjq o prolongonanie Kierovnika Bogwtawskiego

na dalsze 6 lat.

Dodam, 2e nie chciatbym szukaó podtekstów w w¡rpowiedzi B.rrrnistrza.

&¡rmistrz Hichatkieiricz stwierdzit, 2e temat jest w dzisiejszym porzqdku

obrad, ale uwaj:¡r, 2e trzeba siq nad nim zastanowió i orówió r¡a nast€pnei sesji.

Radna Janina Szreniawa uvaZa, 2e zgúnie z przepisami Pan Boguslavski

ma u¡r¡or¡e o pracg na czas nieokre3lony i tylko Rada l'üejska mo2e go odwolaó.

&:rmistrz Michalkiewicz poviedziat, 2e v sprawie powotania kierovnika

7ñZ pnuje totalny balagan prawny. Zgodnie z uchwalq o powolaniu kierownika

ZWZ z dnia J listopada 1994 roku, wykonanie uchraty powierzono Zarzqdowi

ttiejskiemu, który v 61ad za uchvalq powinien navíryaé, stosunek pracy.

Niestety, naviqZania stosr¡rku pracy nie bylo.

Przeuodnic?Aa Rady Miejskiej poinfomrouala, 2e w chvili przeprouadzania

konkursu, oboviq¡yvaty przepisy okre3lqjqce ezas sprawow¡ania funkcji kierownika

na 5 lat. Y 1Wl roku przedtu2ono ten okres na 6 lat; tíojevoda nógl przedlWó'

rxnordg o 1 rok. Poniena2 t.rlraz koírczy siq ten okres musiny zdecydorraó jak to

zrobió. hoponu.jq ástanouió siq nad form4 do przysztej sesji.

Radna El2bieta UiSnieuska przypomina, 2e Komisja Reuizyjna jest komisjq

Rady MieJskiej i kontrole przeproradza w imfeniu Rady Mieiskiej.
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Radna Barbara Trzeszkovska Dzwonek uwaia, 2e nie poninno byó rchnaly

Rady v spravie przeprol.rErdzenia kontroli, poniewa2 Komisja rewizyjna jest cialen
z natury powotanym do kontroli.

Radna l{iÉnienska poviedziala, 2e Komisja Rewizyjna sprawqje nadzór nad
gminnymi jednostkami organizacyjnymi, ale w sytuacjach specjalnych (np. gdy nie ¡n
w planie pracy) Rada lliejska mo2e zobrlviryal,.

Radca Prawny urzqdu - Pani Danuta Kiwiorka wyjasnia, Le zwz jest

specyficznq jednostkq, poniewa2 posiada osobowo6ó prawnq i dlatego do przeprovadzeni.

kontroli potrzebna jest uchwala Rady Fiiejskiej.

Radna Urszula Piasecka zurícíia uwage na fakt, 2e niedawno na sesji byt
obecny Pan Radoslaw Porqbski, który przedstawit siq jako osoba kontrolu.lEca, Zñ2.
SkEd po jednej kontroli nastqpna kontrola - pyta Fani Piasecka.

Rada Hiejska w Jqdrzejovie porrzigla [Ichr¿a]q Nr )OüV /45/m w sprawie
kontrol i okresowej Zakladu Podstawor*ej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie

nastq¡rgqcq ilo6ciq glosów:

przeciu 3
wstrzyralo sig 3

lUchwala Nr )OüV/235/m v ze.L4czeniu do protokotu/.

A d .  1 1 .

tlwag nie zgloszono.

Rada l,liejska w Jqdrzejowie powziqla LJchwalg Nr )OüV/236/m v sprawie uchylenia
LJchwaty Rady Fliejskiej w Jqdrzejowie Nr ruVAfhr2/% z dnia 18 czerwca 1998 roku
w sprawie okreSlenia zasad nabycia, zbycia i obciq2enia nieruchornoSci gruntorrych

oraz yydzier2awienia i najmu na okres dlv2szy ni2 trry lata, nastgpujqcq

ilo6ciq glosów:

a . _ 2 3

przeciv - O

wstrz5rmalo siq t

/tJchyata Nr )OüV/26/m v za}.qczeniu do protokolu/.

Ad. 12.

Radna Urszula Piasecka poinforrrcwala, 2e byla na otwarciu Kayiarenki

Internetonei, na którym Kierovnik Rogo2a powiedzial, 2e bqdzie ona @legaó
Uldzialowi Prmocji. Okazuje siq, 2e bEdzie @ patronaten Domu Kultury.

Stqd'pytanie do Kierownika Rogo2y: Czy tak Fan planowat ?
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Kierownik Dariusz Rogo2a odpowiedziat, 2e zadanie utsorzenia Kaviarni

fnternetonej jest cziqcíE planu pracy zatwierdzonego przez Radg Miejskq stosownq

uchwalq, w ramach profilaktyki antyalkoholowej. Po konsultacjach stwierdziliÉmy,

2e najlepszq forrq bgdzie przekazanie jej do Dou¡u Kultury - co nie neguje

dialalnoÉci; dzialalno6ó bgdzie realizo¡rana zgodnie z zaloieniami.

Radna Janina Szreniawa zapyta,la kto bg{zie finansora} dzia}alnoSé

iGwiarni fnternetowej.

Elrmistrz Flichalxiewicz rqyja6nia, 2e v tej kwestii jest .'iasna spralra:

na ten cel sq przeznaczone 6rodki na Czialalno6ó antyalkoholowq; Érodki te

rnozna uydaó tylko na ten cel. ti zwiqzku z tW kawiarnia finansowana z tych

6rodków ma stu2yó do realizacji profilaktyki antyalkoholovej.

Radna Janina Szreniawa stwierdzila, 2e nie widzi r¿ uchsale ani slor¡a

r¡a ten temat.

Burmistrz ttichalkienicz mtrácit uwagq na fakt, 2e Rada jest przed

uchwalanien bud2etu na 2OO1 rokn w zvíqzku z czp raLe2y te potrzeby wziE6,

@ uwagq.

Kierownik Dariusz Rogo2a wyja6nil, 2e na ten rok byto zagwarantomne na

ten cel 102 tysiqce w zviq¡ku z czyrn wystarczy Érodków do koñca tego roku.

Radna Janina Szreniava poviedziala, 2e jest w ftrínnej Konisji do Spraw

itozwiqpywania Problemór¿ alkoholon5rch; nie bylo mowy o oddaniu l(awiarni Internetowej.

Radca Prawny - Fani hnuta Kiniorska wyja6nia, 2e chodzi o pobieranie

oplat, poniewa2 nie noZe jednostka bgdqca w rarnch Urzqdu l4iejskiego pobieraó

optat. Pani Kiwiorska uyrala rrqtplivo6é czy ze to r¡o2rra wogóle pobieraó oplaty.

Radna Urszula Piasecka przyporuriala, 2e w dniu otwarcia Kierownik Rogo2a

podat cerurik; pyta skqd rrziqty siq te ceny, skoro np. cennik za korzystanie

z basenu byt uchwalany przez Radq Miejskq.

Radna El2bieta ldi6ni.euska pyta .iek bqdzie vyglqdal stan prawny kawiarni

i,nterntor¡ej, skoro przejdzie pod patronat Domu Kultury.

&:ruistrz l.lichalkiewicz w odpowiedzi str¡Íerdzi!, 2e krqZq na ten temat

r6ine mity. Do¡n Kultury jest nasz; chodzi o to aby6my nie tylko my partycypowali

w kosztach utrzymania kaviarni internetowej i znierzarry v tym kierunku.

Pani Radco - proszq poriiedzieó jednoutacznie: no2emy czy nie mo2enry pobieraó

optaty za Kocrystanie z kawiarni internetovej ?

Robimy to po to aby odzyskaó czgÉ6 poniesionych kosztów.

Radny Czeslaw Blicharski uwa2an 2e od dzieci z rúzín patologicznych

nie nale2y pobieraó,oplat, natomiast od wszystkich innych - tak.
rrNie czarumy siq, e bqdzierny robió to za dar-moft.

&¡rnistrz }lictratkiewicz nyja5nia, 2e tak to wlaÉnie nyglqda: od dzieci

z rúzin patologicznych nÍe sq pobierane oplaty.

Zainteresonanie kariarniq jest bardzo drÉe; chodzi o zwrot kosztów. Don Kultury

mo2e pobieraé oitaty, a pieniqdze te posztyby na utrzymanle kavlarni.
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Radny Czestan Blicharski una2ia, 2e Kierownik RogO2a powinien naviry'aé,

odpowiednie kontakty np. ze szkolami, w celu doinforr¡orrania dzieci co do mo2liwo6ci

i terminu korzystania z kawiarni. D¿ieci z rúzin patologicznych bqdq siq

wstydzily przychodzil, za darrno podczas gdy inne dzieci bgdq korzystaó odplatnie.

Kierormik Rogoza wyja6nia, 2e tak wla6nie jest. Ustalono, 2e 6roda bgdzie

dniem, v którym dzieci bqdq korzystaó za darmo.

Frekwencja v 6wietlicy socjoterapeutycznej jest bardzo wysoka - widocznie tego

brakuje. lhsz porrysl cieszy siq ogólnym zainteresoraniern vladz sanorzqdowych

z terenu tJojewództwa Swiqtokrzyskiego; r*szyscy tn*a2ajq, 2e to Swietny pourysl.

W6fe. 2e JEdrzejó-* zrobil co6 wyjqtkowego í za to jest chwalony.

Radna Lidia Osiñska ul,a2a, 2e dyskusja na tenat odplatnoÉci powinna byó

toczona przed otrrarciem. Stato siq 2Ie, 2e pobierano optaty nie wiadomo od kogo

i kiedy. H 6rody przychú24 dzieci z rúzin patologicznych, a w inne dni ?

lr/szystko kosztuje. tfua2a1i6my, 2e ta symboliczna oplata pozwoli skorzystaó wszystkir

zainteresor¡ranym nie narus"ajqc pieniqdzy ptzezrraczonych na inny cel; tak sig

stanie je6li przeka2eny kawiarnie pod D(. ¡e6ti nie przeka2enr¡1, to musimy

zagtararttowaó w budZecie pieniqdze na utrzymanie kar*iarni.

Z obseruacji rynika, 2e nlodzie2 nie ma nic przeciwko temu aby korzystaó odptatnie.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e slowo konrercjalizacja jest bardzo

popularne. Radny stawia wniosek o rozszerzenie czasu korzystania z kawiarni

przez dzieci z rú2.ín patologicznych przynajrmriej o jeden dzieít.

Przer¡odnic"Aca Rady - Teresa Sa¡ach zíraca unager 2e uchwala tego nie

dotyczy.

Radna Janina Szreniar¡a uvaáa, 2e dla dzieci z rodzín patologicznyeh

powinny byó, przeznaczone trzy dni.

Radrn El2bieta HiÉniewska jest zdanía, 2e te sprawy powinien orre6laó

reguLamin-

hrnistrz Michalkie¡¡icz wyjaÉnía, 2e te sprawy nie bqdq regulowane n drodze

uchuaty. Fadt wniosek, który bqdzie brany pod uwagq przy tworzeniu regulaminu.

Radna D*a PtaszrdÉ ulfa2a, 2e raleLy stworzyó regulamin dla uszystkich,

oi<re6lqjqcy sposób pobierania optat; byó ro2e potrzebna bqdzie kasa fiskalna.

Trzeba to oracowaó v miarq szybko, aby dziatalnoÉó u pelni ruszyla.

Raüla El2bieta Ui6nienska pyta, ezy dzielcl, które bqdq ptació, bqdq

otrzym¡rwaó pokwitowania.

Radny Czeslaw Blicharski dtwierdzil, 2e uchwata móvi o przekazaniu;

reszta bqdzie w regulaminie. U zwiqfku z tW nie widzi potrzeby prowadzenia

dyskusji r¡a ten tenat. Je3li regulamin zmtanie przygotomny, wtedy no2na nad

nim dyskutoraó i glosowaó.

fiaOca Prawny - Pani Danuta Kiyiorska odczytala $ 2 projektu rrchualy,

który mówi, 2e nykonanie uchwaly powierza síq T.arz4dowi Miejskiemu i Qyrelrborowi
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Domu Kultury. tt zr.lqilru z tW sq zobordqpani do opracorania regulaminu.

Rada Fliejska y Jgdrzejovie porzigla tbhwalg Nr mIV/2J7/re w sprawie zmian

Statutu Dor¡u Kuttury w Jqdrzejowie pr¡przez powierzenie prowadzenia l(ariarni

Internetowej, nastqpqjqcq ilo6ciq gtosów:

za 24

przeciv - O

vstrz¡malo sig 2

/{.Jchwata Nr )üIV/237/m v a.lqczenÍu do protoko}u/.

Ad.  11.

Rada lliejska n Jqdrzejowie jednoglo6nie porziqla tblnrafq Nr XXIV/2fr/m

w sprarie przyjqcia rezygnacji z czlonkostr¡a w Komisji Brd2etu, Cospodarki

i l¡[ienia, Pana Kazimierza Róvnickiego.

/tbhnata Nr XXIV/23&/ffi w zalqczeni do protokotu/.

Ad. 1f A.

Rada l,liejska n Jq{rzejowie powziqta Uctnratq Nr )OilV /ü9/m w sprawie przyjqcia

rezygnacjí z czlortkostwa u Komisji hdZetu, Gospodarki i Flienia, Pana Llcjana

lloániaka, nastqpqjqcq ito6ciq glosów:

z a - 2 5

przeciw O

ustrzymaio siq 1

/Ucnr¿ata Nr XXIV/239/M y zakqczeniu do protokolu/.

Ad.  1 f  B.

Rada Hiejska v Jgdrzejovie porziqta Uchwalq Nr XXIV/Z4O/M w sprawie przyjqcia

rezygnacji z czhonkostm w doraánej komisji dla opracovania Kodeksu Etyki Radnego,

Pana Ryszarda Pacanor*skiego, nastqpu.iqcq iloÉciq gtosów:

z.a, 25

przeciv O

vstrz¡rmalo sig 1

/tbhrata Nr )OilV/2$O/re u za.!.4czeniu do protokolu/.

Radna l¡laria Kwapiszewska Zglosila kardydaturq Radnego llieslasa S¡lka,. na cztor¡ka

doraánej komisji dla opracor¡ania Kodeksu Etyki Radnego.

Rada lfiejska u JqQrzejovie jednoglo6nie powzigla Uchwatq Nr )OüV/241/m w sprauie

uzupelnienia skladq osobowego w doraá¡ej komisji dla opracowania Kodeksu Etyki

Radnego.

/tnnwata Nr )O(IV/241/M w zalqczeniu do protoko]u/.
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Radny Czeslaw BlicharskÍ poinformoval, 2e konisja dla opracosania Kodeksu

Etyki Radnego odbyta piernsze spotkanie; Pan Blicharski chciatby zapoznaé, Radnych

z dwoma wnioskami:

1. Uzupetnienie skladu komisji - co ju2 siq stalo.

2. Odbyc[e posiedzenia v petnym skladzie v celu opracowania programu dzia]ania.

Przewodnicz4a Rady - Teresa Szwach, o godzinie 1140 ogtosila przeffq,

która trwala do godziny 12oo.

Po w¿nouieniu obrad przystq¡riono do omawiania punktu 14.

Ad.  14.

B¡ruristrz Hichalkiewicz odpowiada r¡a wniosek Ranej Kwapiszewskiej:

Hniosek przeanalizqjemy i odpowierny na pi6mie, poniewa2 ten vniosek wynaga

wprowadzenia do bud2etu na 2O1 rok.

Pani Kierownik Btaszkiewicz nyja6nia, 2e na ten rok nie Ina ju¿ 6rodków;

¡e6fi bqdq v przyszkym roku - przystqpimy do realizacji.

Radny l¡farian Góralski proponr:.je mr6c7é, sig na pi6mie do Brouaru.

Przystanek jest obok ich zaktadu, wiec mo2e by zasponsorowali ?

Radna Krapiszewska pyta czy vt tyn roku nie mo2na zrobió chrcia2 la¡¡eczek ?

Fani Kieror¡nik blaszkier¡icz nyja6nía, 2e zgodnie z pisnemr,które otrzlrmala

z Vydzialu Finansor¡ego, 6rodki na ten rok zostaty nykorzystane.

Przevodnicz1a. Rady - Teresa Szwach odpowiada Radnemu Pacanowskiemu:

l{inisterstwo og}osi}o program n ra¡mch profitaktyki szyjki rncicy. Przygotowafi6ury

taki program i wygraliémy. Przepronadzirry 5 tys. badañ a. co otrzyrnamy 14Om zl.

Rozpoczqli6my prace; polecilam ginekologorn podjqcie czynno6ci przygotowawczych

do przepror¡adzenia tej akcji. t'liestety doszlo do nieporozr¡mieñ miqdzy Faniq

redal,rbor Znojek a doktorem Bro2kien. Zrobilam zebranie i sprarry zostaly wyja6nione.

Badania sq bezptatne. Je6li wykonramy caly program dostanierry 14@OO d;

je6li wykonamy mriej badañ - dostaniemy odpowiednio miej pienigdzy.

Pan Kierownik Ko6nider odpowiada Pani Dzvonek:

Sprawa zwiedzania vystary Pana Utodzimierza Bo2qckiego jest uzgodniona z Domem

Kuttury. l{ystawa potrrra do 20 listopada; szkoly sq o t}m poinforrnorane i zaproszone

do zwiedzania.

Pan Kierormik t{olski odpowiada Radnej Szreniaworej:

Po zeruaniu trnon¡r ogtosili6ry ponownie przetarg na remont nostka na uI. Stra:2ackiej

l{owy nykorarcá zolrrlrdryal siq zakcirrczyl prace przed 30 listopada.

Dotrz¡rmanie terminu jest uq@liwe, ale no2liwe. Tego rodzqju prac nie da sig

zacz4ó, nazajutrz po r{ygraniu przetargu; nieoficjalnie viem, 2:e prace maJq byó

rozpoczqte dzl3.-Poczel<qimlt okolo 2 tygpüti L 7¡¡}g¡c.ny *ü sytr¡acJa siq rotrinie'
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&¡rnistrz Michalkiewicz odpowiada Radnej Szreniawowej:

Je2eli chodzi o sprz4tanie, to ?:rvsze jest tak' 2e vízyty mobilizu;iq.

Jak ma przyjechaó Biskup to te2 siq robi porz4dki.

l+¡ypada víEc, Zyczyó sobie jak najwiqcej wizryt.

Fani Kierownik Blaszkiewicz odpowiada Radnej Szreniawowej:

t.la ulicy Zeronskiego bytan niejednokrotnie. Terrnin realizacji umowy prrypada

rp dzeñ 31 pldziernika. lüa dzieñ dzisiejszy zostaty do rrykonania ulice: Zeron'rskiegc

Í Gqdzio Kosa. p p2dzíernika odbqdzie sig odbiór rernontonanych ulic w €lyrn

mie6cie.

O6uietlenie w Parku 700 tecia bylo niedawno rernontowane; koszt wynosil 5Om zf.

Lanpy byly sprawne przez 2 miesiqce. 1{ tej chwili nie staó nas na nastqpny

renont.

Radna Szreniar¡a pyta czy reupnt o6wietlenia bqdzie przeprowadzany co rok.

Kierownik Btaszkier¿icz odpoviada, 2e nie ma wplyrr: na to, 2e kto6 rnszczy,

a lampy sq niszczone sukcesywnie.

Burnistrz Michatkieyicz str¡ierdziL, 2e dopóki nie zostanq za}láone odpowiedn

lar¡py tztr. yandaloodporne, to rn2e byó tak, 2e bqdq rernontowane co rok, a Sv¡ieció

i tak nie bqdq. Zabezpieczenia stosor¡ane dotychczas na niewiele siq zdajq.

Pani Kierornik blaszkiewicz poinformonala, 2e przy ul,. 11 Listopada

kto6 spalit lampq; jak widaó pom¡rslowo6ó nie ma granic.

Radny Andrzej Jakubanis pyta jak Radni zapatrujq siq na jego mriosek

dotyczqcy ptzúazania diet na konto marrncgrafu; proponuje, 2e zbierze pieniqdze

i wptaci na v/v konto.

Ad .  15 .

Pan Kazimierz Grabowski - Przewodniczqcy ROP' zapytal, czy sesje RM

sq zan'¡lmiqte, czy teZ osoby spoa Rady mogq zglasz-a- vnioski.

B¡mristrz l,liehalkiewicz odpowiedzial, 2e sesje nie sq zamlaúete i zgodnie

z porzqdkiem obrad w punkcie 'rsprauy ró2ne" o,ogq zabieraó glos osoby spoza Rady.

Pan Kazir¡ierz Grabowski pyta:

1. Ile gmina uzyskuje korzy6ci za wynajqcie Termice kotlowni í urz4dzeír

slu2qcych do ogrzernania mieszkañ ?

2. Dlaczego duZy sklep przy ulicy PrzSpkowskiego stoi pusty; czy to prawda'

2e niesiqcrry czynsz z 25|J;: zl niqkszo.no rra 55ú zl.
' B¡¡:nistrz Yloiníak odpowiedziat, 2e koczyfu,iq dla gniny z rynajqcia

Termice vrzqdzú, jest modernizacja kotlouni, fakt 2e w mieszkaniach jest cieplej

oraz pozbycie'siq przez grine problemu dofirnnsovyrania ogrzewania nieszkañ,

Je2eli chodzi o lokal przy ulicy Przypkowskiego, to Kierownik ZB[.] oglosit przetarg'
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jeZeli nie bgdzie chqtnych obni2y cenq i oglosi drugi przetarg, je6li nadal

nie bqdzie chqtnych - ma prahro przystqlió do negocjacji.

Pani KÍerovnik Btaszkiewicz zwraca uwage na falrt, 2e dotychczasovy

uZytkownik jaszcze nie opu6cit tokalu; ma na to czas do i1 paZdziernika.

Pan Grabowski ponawia pytanie czy gming ma korzy6ci z rynajecia Termice

urz4dzeñ; pyta dlaczego np. stoliki nie sq vynajnowane za darmo, a urzqdzenia

grzevcze dla Terniki - tak.

R¡rmistrz lioZniak odpowiada, 2e fakt i2 nie nn potrzeby dotowania, mo2na

przeliczy/ na pieniqdze. &-rmistrz z.:'íraca siq cio Pana Grabor.¡skiego: t'qyl kn

Radnym wiqc wie Pan jakim obciq2eniem dla bud2etu gr¡iny byly dotacje do ogrzewania".

Burnistrz l.fichalkier¡icz stwierdzil, 2e nie mohna dzialalnoSci konrunalnej

kojarzyó z dzialalno6ciq gospodarczq.

Poza tym to przecie2 nie ta Rada podjgfa decf¿jQ o podpisaniu unony z Termikq.

Firna ta du2o zainr¡estowala w rernonty kotlor*ni i urzqdzeñ i dziqki temu nie musiala

tego zrobió gnina.

Kieroroik Dariusz Rogo2a zaprosil wszystkich do zwiedzenía l(awiarni

Internetowej.

Aci. 15.

W zwiqZku z yryczerqniem porzqdku obrad, Przewodnicz4a Rady ttiejskiej w Jqdrzejowir
)c\

o godzinie 12'- zamknqta obrady )XIV sesji Rady tfiejskiej w J$rzejosie.

Sekretarz obrad

El.2bieta lli6niewska
Przevod$c?4ca

Rady l'tiejft.ej w Jqdrzejowie
/  r ¡ / 2

fl42¿L&í'
!éresa Szvach/

Protokolosala
//--\

=-4r---.'Ieresa borousKa


